











SETTLEMENT		SENIOR		FAMILY, CHILDREN & YOUTH		LANGUAGE			
MONDAY		TUESDAY		WEDNESDAY		THURSDAY		FRIDAY	
www.tccsa.on.ca				1		2		3	
						<ul style="list-style-type: none"> Eat & Travel  3:30pm - 4:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> English conversation circle for newcomer seniors 4pm – 5pm 	
6		7		8		9		10	
<ul style="list-style-type: none"> Ageless Club for newcomer seniors 10am – 11am Introduce Senior Home 3pm – 4pm 		<ul style="list-style-type: none"> Seniors Tech Café 10am – 11:30am How to Apply for Citizenship 2pm Chill & Nail the exam! 3:45pm – 4:30pm Recruiting Volunteers for York Youth Committee (YCC) 4pm – 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> Canada Pension Plan (CPP) 10:30am – 12pm 		<ul style="list-style-type: none"> Summer English Conversation Circle 11am – 12pm Introduction to Government Services 1:30pm – 2:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> 加拿大入籍申请须知 10:30am – 12pm English conversation circle for newcomer seniors 4pm – 5pm 	
13		14		15		16		17	
<ul style="list-style-type: none"> Ageless Club for newcomer seniors 10am – 11am It's Cooking Time! 1pm – 2pm 		<ul style="list-style-type: none"> Ontario family law and divorce act 2pm – 3:30pm It's Cooking Time! 1pm – 2pm  Recruiting Volunteers for York Youth Committee (YCC) 4pm – 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> How to Fish in Ontario 10am – 11am Basic Banking English workshop 3pm – 4pm Youth Video Making 4pm – 5pm  		<ul style="list-style-type: none"> Summer English Conversation Circle 11am – 12pm Update to Requirements for PR Card Renewal 1:30pm – 2:30pm Protect our seniors 2pm – 4pm 		<ul style="list-style-type: none"> 2022 Youth Nights 4pm – 5pm English conversation circle for newcomer seniors 4pm – 5pm 	
20		21		22		23		24	
<ul style="list-style-type: none"> Ageless Club for newcomer seniors 10am – 11am It's Cooking Time! 1pm – 2pm Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> It's Cooking Time! 1pm – 2pm Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm Tech tips for seniors 2pm – 3pm Recruiting Volunteers for York Youth Committee (YCC) 4pm – 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> What's Up, Markham? 10am – 11am Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm Low Income Benefits 2pm – 4pm Youth Video Making 4pm – 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> WeTogether 10:30am – 12pm Summer English Conversation Circle 11am – 12pm Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm Small Business Start-Up 2:30pm – 4pm 		<ul style="list-style-type: none"> Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm 2022 Youth Nights 4pm – 5pm 	
27		28		29		30			
<ul style="list-style-type: none"> Ageless Club for newcomer seniors 10am – 11am It's Cooking Time! 1pm – 2pm Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm DIY food for Canada Day 3:30 – 4:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm Recruiting Volunteers for York Youth Committee (YCC) 4pm – 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> Intermediate Microsoft Office Training 1:30-2:30pm Introduction to e-learning software for elementary school 3pm – 4pm Youth Video Making 4pm – 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> WeTogether 10:30am – 12pm Summer English Conversation Circle 11am – 12pm Senior's benefit 2pm – 4pm 			

PROGRAM DESCRIPTIONS			CONTACT
SETTLEMENT			
June 2 Thursday 3:30 - 4:30pm	Eat & Travel ○ English	Explore the iconic food and snacks while learning about the cultures worldwide by joining our group games. Try a delicious mix of sweet and savoury food in Toronto, it's like a mini trip of travelling around the world! Newcomer youth & families are welcome to join!	(416) 977 - 4026 Yumee Ng ying@tccsa.org
June 6 Monday 3pm – 4pm	Introduce Senior Home ○ Mandarin	Type of Senior Living Options <ul style="list-style-type: none"> How to apply for Senior Housing and Nursing home Community Health Care Support Other Senior Services 	(416) 502-9500 Michelle Lin milin@tccsa.org
June 7 Tuesday 2:00pm	How to Apply for Citizenship ○ Mandarin	<ul style="list-style-type: none"> Eligibility of Citizenship Application Required documents How to fill out the application forms How to check application status How to prepare for citizenship test 	(905) 615 - 9500 Yoshie Ikebe yikebe@tccsa.org
June 8 Wednesday 10:30am – 12pm	Canada Pension Plan (CPP) ○ Cantonese	<ul style="list-style-type: none"> How early retirement effects your CPP (Age 60-65) How late retirement effects your CPP (Age 65-70) New contribution policy under CPP (Age 60-70) 	(905) 948 -1671 Sandy Liu sliu@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
June 9 Thursday 10:30am – 11:30am	Introduction to Government Services ○ Mandarin	<ul style="list-style-type: none"> Scope of services by the IRCC Applications commonly submitted by newcomers to the IRCC and procedures applicants must follow: PR card renewal, citizenship, sponsorships Where can you get correct application forms? How can you keep effective contact with processing centres regarding your application? 	(905) 615 – 9500 William Wang wwang@tccsa.org WeChat: tccsapc1
June 10 Friday 10:30am – 11:30am	What you should know about Canadian citizenship application ○ Mandarin	<ul style="list-style-type: none"> Eligibilities for Citizenship Application and Residence Calculation Online Citizenship Application Online Citizenship Test Virtual Citizenship Ceremony 	(905) 948 -1671 Sue Chan schan@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
June 14 Tuesday 2pm – 3:30pm	Ontario family law and divorce act ○ Mandarin	Speaker: Jenny Quan (Chinese & Southeast Asian Legal Clinic, CSALC) <ul style="list-style-type: none"> Understanding of Ontario Family Law and Divorce Act The legal definition of marriage, cohabitation, separation, and divorce Separation agreement and divorce procedure in the Family Court Child support, custody, and access Spousal support and equalization of family property Ontario Legal Aid 	(416) 502 – 9500 Cindy Meng cmeng@tccsa.org WeChat: TCCSASC
June 15 Wednesday 10am – 11am	How to Fish in Ontario ○ Mandarin	In-person or Online Zoom Option: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A <ul style="list-style-type: none"> Learn how to buy a fishing license Learn where to fish across the province Learn which fish species are in season Chinese interpretation available 	(905) 948 -1671 Rizette Catarroja rcatarroja@tccsa.org

SETTLEMENT			
June 16 Thursday 1:30pm – 2:30pm	Update to Requirements for PR Card Renewal ○ Mandarin	<ul style="list-style-type: none"> Application for PR card renewal and Canadian citizenship: Review of complete application steps; How to check processing status of your application; Conditions and methods for urgent processing requests Relationship between Permanent Resident Travel Document and PR card The impact of COVID-19 on citizenship applications 	(905) 615 – 9500 William Wang wwang@tccsa.org WeChat: tccsapc1
June 16 Thursday 2pm – 4pm	Protect our seniors ○ Mandarin	<p>Protect our seniors by finding how you can help to prevent senior abuse.</p> <ul style="list-style-type: none"> Warning signs of abuse How to handle in positive way Senior's rights in the elder abuse Tips of protecting elderly Community resources and services 	(416) 977- 4026 Baiyang Sun bsun@tccsa.org WeChat: TCCSASC
June 20 - 29 Monday to Wednesday 1:30pm – 2:30pm	Intermediate Microsoft Office Training ○ Mandarin	This program is designed to increase fundamental computer skills with Microsoft Office to an intermediate level. Participants will expand proficiency and skill level on MS Office Suite after completing the program.	(905) 948 -1671 Sue Chan schan@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
June 22 Wednesday 2pm – 4pm	Low Income Benefits ○ Mandarin	<ul style="list-style-type: none"> Toronto Property Tax and Water Relief Toronto Welcome Policy Ontario Electricity Support Program Ontario Drug Benefit program Dental care for low-income seniors, children and youth 	(416) 977 - 4026 Lisa Zhang Lzhang@tccsa.org WeChat: TCCSATC
June 23 to July 21 Thursdays 10:30am – 12pm	WeTogether.	<p><u>Guest Speakers: ACCES Employment representatives</u> Are you facing challenges finding support for settlement, employment and education? Are you experiencing difficulties and stress when seeking help and support?</p> <ul style="list-style-type: none"> How to be successful in different types of interviews Virtual Job Searching Tips Workplace communication skills (Part 1) Workplace communication skills (Part 2) 	(905) 948-1671 ctsau@tccsa.org Wechat: TCCSAISAP
June 23 Thursday 2:30pm – 4pm	Small Business Start-Up ○ Mandarin	<p>Speaker: H. Howard Shen - FCPA, FCGA</p> <ul style="list-style-type: none"> Types of business structures and their Pros and Cons Steps in registering a small business in Ontario Business license and tax accounting in Ontario Basic bookkeeping system, income, and expenses Small business income taxation and business expenses & deductions 	(416) 502 – 9500 Cindy Meng cmeng@tccsa.org WeChat: TCCSASC
June 27 Monday 3:30pm – 4:30pm	DIY food for Canada Day ○ English / Chinese translation	<p>Let's celebrate the coming Canada Day in a delicious way! Learn and cook together! Get a true taste of Canadian food with our simple recipes. All Newcomers are welcomed!</p>	(416) 977 - 4026 Yumee Ng yng@tccsa.org
June 29 Wednesday 3pm – 4pm	Introduction to e-learning software for elementary school ○ Mandarin	Overview of Gmail and other software used by students	(416) 502-9500 Michelle Lin mliin@tccsa.org
June 30 Thursday 2pm – 4pm	Senior's benefit ○ Mandarin	You can learn more about the Canadian's senior benefits: Canada Pension (CPP); Old Age Security (OAS), Guaranteed Income Supplement (GIS), Co-Payment, Dental benefits	(416) 977- 4026 Baiyang Sun bsun@tccsa.org WeChat: TCCSASC

LANGUAGE			
April 22 to June 17 Fridays 4pm – 5pm	English conversation circle for newcomer seniors ○ English	Do you want to improve your English speaking skills? Do you want to be more connected to the community? Come and join our FUN English Conversation Circle designed for newcomer seniors. Each week we will discuss a variety of everyday topics including banking, ordering food, sending a letter and parcel, holiday greetings... etc	(905) 948 -1671 Charlie Tsau ctsau@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
June 9 -30 Thursdays 11am – 12pm	Summer English Conversation Circle ○ English	For Newcomer seniors Online Zoom or In-Person: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, #213A <ul style="list-style-type: none"> Learn about summertime in Canada Improve your English skills Chinese translations available 	(905) 948 -1671 Rizette Catarroja rcatarroja@tccsa.org
June 15 Wednesday 3pm – 4pm	Basic Banking English workshop ○ English / Chinese translation	New to Canada? Settle your new life by learning about basic banking information and their English terms. Learn English with us so you can feel comfortable using your basic banking services.	(416) 977 - 4026 Yumee Ng yn@tccsa.org
SENIOR			
April 4 to Feb 27, 2023 Mondays 10am – 11am	Ageless Club for newcomer seniors ○ Mandarin	Newcomer seniors Happy Monday! Let's join our Newcomer Senior Monday weekly program! Get active, be creative, know the community and meet new friends!	(416) 977-4026 (416) 502-9500
Third Tuesday on every month from May to August 2022 and January to March 2023 2pm – 3pm	Tech tips for seniors ○ Mandarin	In-person event: TCCSA Peel Centre UNIT 2, 720 Burnhamthorpe Road, W, Mississauga	(905) 615 - 9500 Yoshie Ikebe yikebe@tccsa.org
May 31 & June 7 Tuesday 10am – 11:30am	Seniors Tech Café ○ Mandarin	Online Zoom or In-Person: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, #213A Learn basic skills to setup your smartphone. Learn how to use your smartphone to send and receive emails and texts, stay organized with calendars and alarms and learn how to download and use Free apps.	(905) 948 -1671 Sisy Yao syao@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP, TCCSASISY
June 13, 14 June 20, 21 June 27 Monday, Tuesday 1pm – 2pm	It's Cooking Time! ○ Mandarin	Online Zoom or In-Person: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, #213A Attention home chefs! Looking for new recipes? Tired of cooking the same items for lunch and dinner? Come and join us to learn some recipes from other cultures. Ingredients & Cooking supplies are supplied for in-person services. (Lunch is not included)	(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org Qicheng gsun@tccsa.org
June 22 Wednesday 10am – 11am	What's Up, Markham ○ Mandarin	For newcomer adults & seniors Location: Milne Dam Conservation Park 8251 McCowan Rd, Markham, ON L3P 3J3 Join us for a morning stroll, practicing mindfulness and reconnecting with nature. Transportation is not included, meet up details will be discussed post-registration.	(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org Qicheng gsun@tccsa.org

FAMILY, CHILDREN & YOUTH

<p>June 7, 14, 21, 28 Tuesdays 4pm – 5pm</p>	<p>Recruiting Volunteers for York Youth Committee (YCC).</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ Mandarin 	<p>For Newcomer Youth (ages 14-19) Online Zoom or In-Person: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, #213A It's time to develop leadership skills by taking part in a committee that develops, executes, and facilitates events and programs online. You will learn how to build stronger communication skills with other youth in the committee through relationship-building and community connecting opportunities. Volunteer Hours Maybe Earned Upon Completion of the Program.</p>	<p>(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org</p>
<p>June 7 Tuesday 3:45pm – 4:30pm</p>	<p>Chill & Nail the exam!</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ English 	<p>For Newcomer Youth In-person event – TCCSA Scarborough Centre 325 Bamburgh Circle, Unit A107 Toronto Found yourself stressed and exhausted? Come to our mini party to relax and refresh your mind, play boardgames and group activity with friends, while enjoy some popular Canadian snacks with us. Volunteer opportunity is offered for youth who are interested in hosting game session.</p>	<p>(416) 977 - 4026 Yumee Ng yng@tccsa.org</p>
<p>June 15, 22, 29 Wednesday 4pm – 5pm</p>	<p>Youth Video Making</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ English 	<p>For Newcomer Youth (ages 13-21) Online Zoom or In-Person: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, #213A Develop video-making skills while enhancing social skills, meeting new friends, and giving back to the community. The program offers volunteer hours for youth volunteers upon completion of the program.</p>	<p>(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org</p>
<p>June 17, 24 July 8, 15, 22 Fridays 4pm – 5pm</p>	<p>2022 Youth Nights.</p> <ul style="list-style-type: none"> ○ English 	<p>For Newcomer Youth (ages 13-21) Online Zoom or In-Person: TCCSA York Centre 3636 Steeles Ave. East, #213A Drop-in, hang out, recharge, and refresh. Bring your friends and relax together.</p> <ul style="list-style-type: none"> ➤ Movie Nights & Snacks ➤ Board Game Competitions ➤ Karaoke ➤ Reading Knook ➤ Nintendo Switch ➤ Cricut Personalization Crafts ➤ Paint Nights 	<p>(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org</p>

多華會 2022 年六月份活动

安居服务		耆老活動		家庭、兒童、青少年活动		英、法语会话			
MONDAY 一		TUESDAY 二		WEDNESDAY 三		THURSDAY 四		FRIDAY 五	
www.tccsa.on.ca				1		2		3	
						<ul style="list-style-type: none"> 食遍全世界  3:30pm - 4:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> 新移民耆老英语角 4pm - 5pm 	
6		7		8		9		10	
<ul style="list-style-type: none"> 常青聚乐部 10am - 11am 加拿大长者居所介绍 3pm - 4pm 		<ul style="list-style-type: none"> 长者科技吧 10am - 11:30am 如何申请入籍 2pm 放鬆— chill, 考試摘星好 easy! 3:45pm - 4:30pm 多华会青少年委员会 2022 春季会员招募计划 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> 退休金 (CPP) 10:30am - 12pm 		<ul style="list-style-type: none"> 夏季英文会话训练营 11am - 12pm 政府服务介绍 1:30pm - 2:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> 加拿大入籍申请须知 10:30am - 12pm 新移民耆老英语角 4pm - 5pm 	
13		14		15		16		17	
<ul style="list-style-type: none"> 常青聚乐部 10am - 11am 一起烹饪吧! 1pm - 2pm 		<ul style="list-style-type: none"> 安省家庭婚姻法和离婚法 2pm - 3:30pm 一起烹饪吧!  1pm - 2pm 多华会青少年委员会 2022 春季会员招募计划 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> 安大略省垂钓指南 10am - 11am 基本銀行常用英語指南 3pm - 4pm 视频制作教学工坊 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> 夏季英文会话训练营 11am - 12pm 申请更换枫叶卡和成为加拿大公民 1:30pm - 2:30pm 保护长者讲座 2pm - 4pm 		<ul style="list-style-type: none"> 2022 青少年之夜 4pm - 5pm 新移民耆老英语角 4pm - 5pm 	
20		21		22		23		24	
<ul style="list-style-type: none"> 常青聚乐部 10am - 11am 一起烹饪吧! 1pm - 2pm 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> 一起烹饪吧! 1pm - 2pm 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 长者科技小技巧 2pm - 3pm 多华会青少年委员会 2022 春季会员招募计划 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> 你好, 美丽的万锦市! 10am - 11am 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 低收入福利 2pm - 4pm 视频制作教学工坊 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> WeTogether 10:30am - 12pm 夏季英文会话训练营 11am - 12pm 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 小生意创业须知 2:30pm - 4pm 		<ul style="list-style-type: none"> 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 2022 青少年之夜 4pm - 5pm 	
27		28		29		30			
<ul style="list-style-type: none"> 常青聚乐部 10am - 11am 一起烹饪吧! 1pm - 2pm 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 加拿大國慶美食製作工作坊 3:30 - 4:30pm 		<ul style="list-style-type: none"> 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 多华会青少年委员会 2022 春季会员招募计划 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> 微软办公软件使用培训 中级 1:30-2:30pm 小学课堂教学软件先修班 3pm - 4pm 视频制作教学工坊 4pm - 5pm 		<ul style="list-style-type: none"> WeTogether 10:30am - 12pm 夏季英文会话训练营 11am - 12pm 加国长者福利 2pm - 4pm 			

活动说明			報名查詢
安居服务			
6月2日 星期四 3:30 - 4:30pm	食遍全世界 英语	放眼世界，在遊戲之中探索不同國家的文化，同時品嚐各個地方標誌性的小吃，就像一次環遊世界的旅行！歡迎新移民家庭及青少年參加	(416) 977 - 4026 Yumee Ng ynq@tccsa.org
6月6日 星期一 3pm - 4pm	加拿大长者居所介绍 国语	长者居所类别介绍 <ul style="list-style-type: none"> 老人房及 护理院 申请方式 社区医疗护理资源 家居长者服务助理; 其他长者独居协助信息 	(416) 502-9500 Michelle Lin mliin@tccsa.org
6月7日 星期二 2:00pm	如何申请入籍 国语	<ul style="list-style-type: none"> 入籍申请的条件; 需要提供的材料 如何填写申请表; 如何查询申请进度 如何准备入籍考试; 问题与解答 	(905) 615 - 9500 Yoshie Ikebe yikebe@tccsa.org
6月8日 星期三 10:30am - 12pm	退休金 (CPP) 粤语	<ul style="list-style-type: none"> 提前申请退休金的最新政策要求 (60-65 岁) 推迟退休金的相关激励政策 (65-70 岁) 退休金供款的改革 (60-70 岁) 	(905) 948 -1671 Sandy Liu sliu@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
6月9日 星期四 10:30am - 11:30am	政府服务介绍 国语	加拿大移民、难民和公民部 (简称 IRCC) <ul style="list-style-type: none"> IRCC 的服务范围 新移民向 IRCC 递交的常见申请和申请人需要了解的各项步骤: 更换枫叶卡、申请入籍、担保移民等; 在哪里可以获得正确的申请表? 如何就申请事宜与审理中心保持有效的联系? 	(905) 615 - 9500 William Wang wwang@tccsa.org WeChat: tccsapc1
6月10日 星期五 10:30am - 11:30am	加拿大入籍申请须知 国语	<ol style="list-style-type: none"> 申请入籍的基本条件、居住时间计算 网上递转入籍申请 在线入籍考试; 在线入籍宣誓仪式 	(905) 948 -1671 Sue Chan schan@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
6月14日 星期二 2pm - 3:30pm	安省家庭婚姻法和离婚法 国语	讲员: Jenny Quan (華越東寮法律援助中心) <ul style="list-style-type: none"> 安省家庭法和离婚法的理解 婚姻、同居、分居和离婚的定义 分居协议书和离婚的法庭程序 子女抚养费、监护权和探视权 配偶赡养费、家庭财产分配及债务分割 安省法律援助 	(416) 502 - 9500 Cindy Meng cmeng@tccsa.org WeChat: TCCSASC
6月15日 星期三 10am - 11am	安大略省垂钓指南 国语	可选择实体或在线参加: 多华会约克区中心 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A <ul style="list-style-type: none"> 学习如何购买垂钓许可证 了解安大略省垂钓的好去处 探索海洋鱼类多样性 本活动设有中文翻译 	(905) 948 -1671 Rizette Catarroja rcatarroja@tccsa.org

活动说明			報名查詢
安居服务			
6月16日 星期四 1:30pm – 2:30pm	申请更换枫叶卡和成为加拿大公民 国语	<u>有关规定的更新</u> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 申请更换枫叶卡和成为加拿大公民: ➢ 完整申请步骤回顾; 如何查询申请审理状态; 请求加快审理的条件和方法 ➢ “永久居民旅行证”和枫叶卡的关系 • COVID-19 疫情对申请入籍的影响 	(905) 615 – 9500 William Wang wwang@tccsa.org WeChat: tccsapc1
6月16日 星期四 2pm – 4pm	保护长者讲座 国语	<ul style="list-style-type: none"> • 了解如何提供帮助; 禁止虐待迹象 • 如何积极处理受虐待问 • 被虐待中老人的权力保護長者錦囊 • 有關社區資源及服務 	(416) 977- 4026 Baiyang Sun bsun@tccsa.org WeChat: TCCSASC
6月20 - 29日 星期一至三 1:30pm – 2:30pm	微软办公软件使用培训 - 中级 国语	课程帮助您初级培训后进一步提高微软办公软件使用技巧。完成此培训, 您对微软办公软件的熟练程度和技术水平都将得到提高。	(905) 948 -1671 Sue Chan schan@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
6月22日 星期三 2pm – 4pm	低收入福利 国语	<ul style="list-style-type: none"> • 多伦多地税免增和水费抵扣; 多伦多康乐活动补贴 • 安省电费补贴; 安省药物福利 • 安省老人免费牙齿护理及低收入家庭儿童牙医福利 	(416) 977 - 4026 Lisa Zhang Lzhang@tccsa.org WeChat: TCCSATC
6月23日 星期四 10:30am – 12pm	WeTogether	<p>講員: ACCES Employment 代表</p> <p>您是否正面临挑战, 寻求安居, 就业, 和教育方面的协助? 在寻求帮助和支持的过程中, 您是否遇到了困难和压力?</p> <ul style="list-style-type: none"> • 如何应对不同类型的面试并取得成功 • 线上求职技巧 • 职场沟通技巧 (一, 二) 	(905) 948-1671 ctsau@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
6月23日 星期四 2:30pm – 4pm	小生意创业须知 国语	<p>讲员: 沈浩-加拿大资深院士 (特许注册会计师)</p> <p>专业会计师的详细讲解, 了解更多创业的有关资讯。在安省创业需有哪些财税知识? 在日常记账和报税时需要注意哪些方面?</p> <ul style="list-style-type: none"> ➢ 小生意的几种基本形式及各自的优缺点比较 ➢ 在安省注册小生意的基本步骤 ➢ 安省小生意的相关牌照及税务账号的设立 ➢ 基本的记账常识, 收入和支出 ➢ 小生意报税技巧及可抵扣的费用 	(416) 502 – 9500 Cindy Meng cmeng@tccsa.org WeChat: TCCSASC
6月27日 星期一 3:30pm – 4:30pm	加拿大國慶美食製作工作坊 英语 / 国粤语翻译	參加工作坊, 學習製作本地傳統美食, 一同慶祝加拿大國慶, 認識不同的文化。	(416) 977 - 4026 Yumee Ng yng@tccsa.org
6月29日 星期三 3pm – 4pm	小学课堂教学软件先修班 国语	学生使用软件及账号概况及 Gmail 设置	(416) 502-9500 Michelle Lin mlln@tccsa.org
6月30日 星期四 2pm – 4pm	加国长者福利 国语	了解更多加拿大老年人福利: 老人金, 退休金, 最低收入补助金, 药物, 牙齿保健	(416) 977- 4026 Baiyang Sun bsun@tccsa.org WeChat: TCCSASC

英语会话			
4月22日起至 6月17日 逢星期五 4pm – 5pm	新移民耆老英语角 英语	您想提高英语会话能力吗？您是否有兴趣与社区建立更多交流联系？快来加入我们有趣的新移民耆老英语角每周一次，让我们一起来练习各种日常生活用语，包括：银行服务，点餐，寄信和包裹，节日祝福...等等。	(905) 948 -1671 Charlie Tsau ctsau@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP
6月9 -30日 逢星期四 11am – 12pm	夏季英文会话训练营 英语	新移民老年人 可选择实体或在线参加: 多华会约克区中心 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A <ul style="list-style-type: none"> • 进一步了解加拿大夏季生活方式 • 提升英文会话及写作能力 • 本活动设有中文翻译 	(905) 948 -1671 Rizette Catarroja rcatarroja@tccsa.org
6月15日 星期三 3pm – 4pm	基本銀行常用英語指南 英语 / 中文翻译	剛到加拿大？適應新生活，管理財務是首要的。加入我們的工作坊，了解基本的銀行服務資訊：學習基本的英語術語，以應付日常的基本需要	(416) 977 - 4026 Yumee Ng yng@tccsa.org
耆老活動			
4月4日起至 2023年2月27日 逢星期一 10am – 11am	常青聚乐部 国语	新移民长者参加 开心星期一！欢迎参加每周一活动，内容丰富！锻炼身体，发挥才能，了解各种社会资源，认识新朋友！	(416) 977-4026 (416) 502-9500
5月17日起至 8月23日 每月第三个星期二 2pm – 3pm	长者科技小技巧 国语	实体活動 - 多华会皮尔中心: UNIT 2, 720 Burnhamthorpe Road, W, Mississauga	(905) 615 - 9500 Yoshie Ikebe yikebe@tccsa.org
5月31日及 6月7日 星期二 10am – 11:30am	长者科技吧 国语	可选择实体或在线参加: 多华会约克区中心 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A 在加拿大，随着数字化科技程度不断提高，智能手机已成为大多数想要与他人保持联系并从外部获取信息或服务的人的必备设备。该活动将教授老年人一些基本技能，包括如何设置智能手机，以及如何使用智能手机管理健康问题、发送电子邮件以及使用日历、警报和其他应用程序	(905) 948 -1671 Sisy Yao syao@tccsa.org WeChat: TCCSAISAP, TCCSASISY
6月13, 14日 6月20, 21日 6月27日 星期一、二 1pm – 2pm	一起烹饪吧！ 国语	可选择实体或在线参加: 多华会约克区中心 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A 各位家庭厨师请注意！您是否正在找寻新的食谱？抑或对于重复制作相同的菜肴感到疲倦？加入我们，一起学习其他文化背景之下的新食谱。 *本活动只为到会面对面实地参加活动的人员提供食材和厨具。参加人员需自备午餐	(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org 孙小姐 gsun@tccsa.org
6月22日 星期三 10am – 11am	你好，美丽的万锦市！ 国语	活动地址: Milne Dam Conservation Park (8251 McCowan Rd, Markham, ON L3P 3J3) 加入我们，一起进行晨间漫步，练习正念减压法，并与大自然再次亲密接触。 *参加人员需自行承担交通费用，集合地点将于报名之后告知。	(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org 孙小姐 gsun@tccsa.org

家庭、兒童、青少年活动

<p>6月7, 14, 21, 28日 逢星期二 4pm – 5pm</p>	<p>多华会青少年委员会 2022 春季会员招募计划. 英语</p>	<p>14 至 19 岁的新移民青少年 <i>可选择实体或在线参加:</i> 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A 是时候培养和提升你的领导力了! 参加多华会青少年委员会主办的在线系列活动, 和其他青少年一起从构建关系网和了解社区联系机会中, 提高沟通交流技巧 参与者完成所有活动后, 将会获得相应的志愿者时间</p>	<p>(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org</p>
<p>6月7日 星期二 3:45pm – 4:30pm</p>	<p>放鬆 – chill, 考試摘星好 easy! 英语</p>	<p>新移民青少年 实体活动 - 多华会士嘉堡中心: 325 Bamburgh Circle, Unit A107 Toronto 最近有为准备考试而疲于奔命吗? 来参加多华会举办的小派对放松一下吧! 活动包罗万有, 包括桌上游戏、群体活动及大抽奖, 更有加拿大必吃小食及饮料提供。当天帮忙筹备活动的青少年更可获义工时数</p>	<p>(416) 977 - 4026 Yumee Ng yng@tccsa.org</p>
<p>6月15, 22, 29日 星期三 4pm – 5pm</p>	<p>视频制作教学工坊 英语</p>	<p>13 至 21 岁的新移民青少年 <i>可选择实体或在线参加: 多华会约克区中心</i> 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A 参加本活动, 在提升视频制作技巧的同时, 增强社交能力, 结交新朋友, 并回馈社区。参与者完成所有活动后, 将会获得相应的志愿者时间。</p>	<p>(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org</p>
<p>6月17, 24日 7月8, 15, 22日 星期五 4pm – 5pm</p>	<p>2022 青少年之夜. 英语</p>	<p>13 至 21 岁的新移民青少年 <i>可选择实体或在线参加: 多华会约克区中心</i> 3636 Steeles Ave. East, Unit 213A 加入我们, 邀请身边好友, 共度欢乐时光。活动内容包括: 电影零食之夜; 棋牌游戏比拼; 欢唱卡拉 OK; 阅读角; 任天堂 Switch 电游竞技; 艺术手工制作; 主题绘画</p>	<p>(905) 948 -1671 Alison Cheng acheng@tccsa.org</p>